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Feddema-Wardenaar, MY (Maya)

Van: markverheul@kpnmail.nl
Verzonden: maandag 15 oktober 2018 11:11
Aan: Aalst, RPA van (Rumo); griffie
Onderwerp: Mondelinge vragen - Eneco

Beste Griffie,  
  
Ik wil namens de fractie van PRO Sliedrecht aankomende dinsdag de volgende mondelinge vragen aan het 
college stellen;  

  
  
Artikel 38 vragen – Stand van zaken ENECO  
 
Beste,  
 
De fractie van PRO Sliedrecht constateert dat de laatste keer dat wij als gemeenteraad zijn geïnformeerd 
door het college over Eneco in maart dit jaar is geweest. Inmiddels zijn er diverse zaken die spelen m.b.t. 
Eneco, zoals wij gelezen hebben in de media.  
De voorzitter van de Raad van Bestuur is vervangen. Waarop er een procedure is gaan lopen vanuit de 
Centrale ondernemingsraad) bij de Ondernemingskamer.  
Uitgesproken is dat er een nieuwe president commissaris is benoemd. Hierbij zou de toen zittende 
president commissaris op non actief gesteld zijn. Tevens is er een onderzoek gelast.  
 
De fractie van PRO Sliedrecht heeft hierover de volgende vragen:  
1. Had u dit in het kader van actief informatieplicht niet moeten melden aan de raad? Wat zijn hiervan de 
gevolgen voor ons aandelen bezit?  
 
2. De Centrale Ondernemingsraad heeft zelf ook twee nieuwe commissarissen aangedragen.  
Zijn deze inmiddels geïnstalleerd en zijn er eventueel gevolgen voor ons en het verkoopproces?  
 
3. Na de verkiezingen in maart eerder dit jaar hebben een aantal gemeenten aangegeven de aandelen te 
houden, inmiddels zijn een aantal van deze gemeenten van mening veranderd en gaan ze toch verkopen. 
Hoe groot is de groep houders nu en wat zijn de gevolgen hiervan voor ons als gemeente Sliedrecht?  
 
4. Eneco heeft recentelijk laten weten dat er een groot nadeel zit in de exploitatie ten opzichte van het 
jaar 2017. Wat zijn hiervan de gevolgen voor ons dividend?  
 
5. Op 18 juli jongsleden is de gemeente Sliedrecht als aandeelhouder van Eneco gedagvaart voor het 
gerechtshof van Amsterdam. Waarom zijn wij daar als raad niet over geïnformeerd ?  
 
6. Zijn er misschien nog andere zaken die spelen, waar wij als raad nog niet over zijn geïnformeerd?   
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